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Аннотация

В статье представлены результаты обработки данных высокоточных гравиметриче-
ских съёмок, проведенных летом 2011 г. на территории Болгарского историко-архитек-
турного музея-заповедника. Построены карты аномалий силы тяжести в редукции Буге.
Произведена томографическая реконструкция распределения источников гравитацион-
ных аномалий с использованием технологии «естественного» вейвлет-преобразования.
Выявлено пространственное расположение объектов, являющихся, возможно, погре-
бенными следами фундамента и остатками древних сооружений.
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Summary

E.V. Utemov, D.I. Khasanov, V.E. Kosarev, N.A. Matveeva, A.E. Utemov. Results of Pre-
Processing of Data from High-Precision Gravimetric Surveys on Bolgar Site of Ancient Town
Using the Technology of Native Wavelet Transform.

The paper presents some results of pre-processing of data from high-precision gravimetric
surveys on Bolgar site of ancient town. These surveys were executed during the summer 2011
in the Bolgar State Historical and Architectural Museum-Reserve. Maps of gravity anomalies
in the Bouguer reduction were created. Modeling of depth distribution of the sources of gravity
anomalies was made using the technology of “native” wavelet transform. Spatial location
of the objects that may well be the remnants of ancient buildings was revealed.
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